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UlOi. ~1<l7owie(;kiez posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, 
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska, 

kt6re odbylo si~ w dniu 22 maja 2013 roku 

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodnicz'!-cy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zal'!-cznik 
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porz,!-dek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porz'!-dku obrad. 
3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porz'!-dku obrad. 
4. Spotkanie z Przewodnicz,!-cym Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwi'l-Zywania 

Problem6w Alkoholowych. 
5. Spotkanie z Kierownikiem Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach. informacja 

kierownika na temat zakresu oraz formy pomocy spolecznej dla mieszkanc6w Marek. 
6. Rewitalizacja parku Briggs6w. Sytuacja biez'!-ca. 
7. Mozliwosci wykorzystania terenu wok6l glinianek tzw. Konne do ce16w 

rekreacyj nych. 
8. Wykorzystanie zasob6w naturalnych dorzecza rzeki Czamej. 
9. Sprawy r6zne. 
10. Zamkniycie posiedzenia. 

Pkt. 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad. 

Przewodnicz'!-cy Komisji zlozyl wniosek aby wykresli6 z porz'!-dku obrad pkt. 4. Spotkanie z 
Przewodnicz,!-cym Gminnej Komisji Profilaktyki Rozwi,!-zywania Problem6w 
Alkoholowych. -

Nastypnie Przewodnicz'!-cy Komisji zarz,!-dzil glosowanie w sprawie przyjycia wniosku. 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw- 0 
wstrzymalo siy- 0 

Wniosek zostal przyjyty. 

Przewodnicz'!-cy Komisji poinformowal, iz w miejsce wycofanego pkt. 4 wprowadza pkt. 7 
porz'!-dku obrad - Mozliwosci wykorzystania terenu wok6l glinianek tzw. Konne do ce16w 
rekreacyjnych. 

Przewodnicz,!-cy Komisji zaproponowal aby pkt. 7 otrzymal brzmienie; Wydanie opinii do 
projektu uchwaly w sprawie wyznaczenia podmiotu organizuj,!-cego pracy z rodzin,!- oraz 
dokonania zmian w statucie Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach. Druk nr 401. 

Przewodnicz'!-cy Komisji odczytal porz,!-dek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porz'!-dku obrad. 
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3. Przyjycie wnioskow w sprawie zmian w porzlldku obrad. 
4. Mozliwosci wykorzystania terenu wokol glinianek tzw. Konne do celow 

rekreacyjnych. 
5. Spotkanie z Kierownikiem Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach. informacja 

kierownika na temat zakresu oraz formy pomocy spolecznej dla mieszkaftcow Marek. 
6. Rewitalizacja parku Briggsow. Sytuacja biezllca. 
7. Wydanie opmn do projektu uchwaly w sprawie wyznaczenia podmiotu 

organizujllcego pracy z rodzinll oraz dokonania zmian w statucie Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Markach. Druk nr 401 . 

8. Wykorzystanie zasobow naturalnych dorzecza rzeki Czamej . 
9. Sprawy rozne. 
10. Zarnkniycie posiedzenia. 

Dalszej dyskusji nie podjyto. 

Pkt. 4. Mozliwosci wykorzystania terenu wok61 glinianek tzw. Konne do cel6w 
rekreacyjnych. 

Radny Arkadiusz Werelich odczytal wniosek Polskiego ZwillZku Wydkarskiego okryg 
mazowiecki kola miejskiego nr 14 w Markach kierowany do Burmistrza Janusza 
Werczynskiego za posrednictwem Pana Arkadiusza Werelicha Radnego Miasta Marki; 
"Wniosek czlonkow i sympatykow Polskiego Zwillzku Wydkarskiego okrygu mazowieckiego 
kola miejskiego nr 14 w Markach dotyczllCY zagospodarowania terenu zbiomika wodnego 
"konne" na terenie miasta Marki. 

My nizej podpisani czlonkowie oraz sympatycy kola miejskiego nr 14 w Markach 
zwracamy siy z wnioskiem 0 wydanie pozwolenia na ogolnie pojyte zagospodarowanie terenu 
zbiomika wodnego "konne" na terenie miasta Marki. Zagospodarowanie mialoby na celu 
oczyszczenie zbiomika z zalegajllcych odpadow, regulacjy brzegow zbiomika, zarybianie 
zbiomika, zbiorky smieci ktore notorycznie pojawiajll siy wokol zbiomika oraz budowy kilku 
lawek dla wydkarzy. 

Z uwagi na fakt, iz zbiomik cieszy siy coraz wiykszym zainteresowaniem 
mieszkaftcow Marek wydaje siy zasadne aby w jego okolicy wytyczyc kilka miejsc 
parkingowych, poniewaz parkowane samochody na poboczu ul. Stawowej stwarzajll 
niebezpieczenstwo dla ruchu. Zaznaczamy, ze chodzi nam glownie 0 wydanie pozwolenia na 
wyzej wymienione dzialania natomiast dodatkowll pomocll bydzie dla nas zapewnienie 
koparki przez Urzlld Miasta Marki. 

Informujemy a jednoczesnie zapewniamy, ze cale przedsiywziycie zostanie 
zrealizowane przez kolo miejskie nr 14 w Markach po jego zakonczeniu zbiomik jak i jego 
otoczenie zostanll objyte calorocznll opiekll przez nasze kolo. 

W naszej ocenie zbiomik "konne" jest miejscem bardzo atrakcyjnym dla mieszkaftcow 
Marek a jego zagospodarowanie sprawi, ze bydzie przycillgal rzeszy milosnikow wydkarstwa 
oraz rodzinnych piknikow. 

W tej sytuacji wydaje siy sprawC! oczywistc!, ze nadszedl czas aby podjC!c odpowiednie 
dzialania w celu zagospodarowania terenu jak i samego zbiomika, dlatego liczymy na 
pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku. · Jest niepowtarzalna okazja aby spolecznosc 
marecka miala swoje miejsce rekreacji i wypoczynku, ktore przyczyni siy do integracji 
mieszkaftcow. 

Prosimy aby odpowiedz na zlozony przez nas wniosek zostala skierowana na ryce 
Pana Arkadiusza Werelicha GednakZe wniosek nie zostal jeszcze zlozony do Urzydu Miasta 
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Marki gdyz trwa zbieranie podpis6w). Z powaZaniem czlonkowie oraz sympatycy kola 
miejskiego nr 14 w Markach". 

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie odni6sl siy do wniosku. 
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal 0 nawi'!Zanej wsp61pracy ze Szkol~ Gl6wn~ 
Gospodarstwa Wiejskiego z wydzialem agrokultury, biotechnologii i architektury krajobrazu, 
kt6rej celem jest podjycie i rozwijanie wzajernnej pozytywnej wsp61pracy pomiydzy gmin~ a 
wydzialem, kt6rej przedmiotem bydzie modemizacja, rozw6j teren6w zieleni i przestrzeni 
publicznej na terenie gminy w powi'!Zaniu z rozwijaj~cymi, sluz~cymi temu celowi 
umiejytnosciom student6w SGGW na kierunku architektury krajobrazu. Elementem tej 
wsp6lpracy maj~ bye dokonywane w ramach prac dyplomowych projekty, opracowania i 
koncepcje. 
Burmistrz Janusz Werczynski zasugerowal, iz zanim na ten teren wjedzie koparka nalezy go 
gruntownie uporz~dkowae. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej i 
Rolnictwa poinformowal, iz wedlug pomiaru wody w ubieglym roku zbiomik wodny "konne" 
mial stan wody na poziomie 2 m 20 cm powyzej normy; w chwili obecnej podpisana jest 
umowa na wybudowanie rowu wzdluz ul. Stawowej w Markach, kt6ry mialby uregulowae 
stan wody w "konnych"; Naczelnik Hubert Komorowski podkreslal r6wniez, ze wszelkie 
modyfikacje a w szczeg61nosci umacnianie linii brzegowej zbiomika musz~ zostae 
przeprowadzone po wybudowaniu urz~dzenia wodnego i po ustabilizowaniu siy poziomu 
wody. 

W dalszej dyskusji udzial wziyli m.in.; radny Arkadiusz Werelich, Przewodnicz~cy Komisji 
Radoslaw Dec; Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski, radny Marek szczepanowski, Pan 
Naczelnik Hubert Komorowski. 

Pkt. 5. Spotkanie z Kierownikiem Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach, informacja 
kierownika na temat zakresu oraz formy pomocy spolecznej dla mieszkancow Marek. 

Na posiedzenie komisji zaproszono Pani~ Lidiy Plachetko Kierownika Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Markach oraz Pani~ Malgorzaty Lotarsk~ Gl6wn~ Ksiygow~ Osrodka Pomocy 
Spolecznej. 

Pani Lidia Plachetko Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach przedstawila na 
posiedzeniu komisji struktury organizacyjn~ osrodka oraz pOZlOm wyksztalcenia 
pracownik6w. 
Pani Kierownik poinformowala czlonk6w komisji 0 zakresie oraz formach pomocy 
spolecznej udzielanej przez Osrodek Pomocy Spolecznej w Markach dla mieszkanc6w 
Marek. 

W dyskusji udzial wziyli m.in.; radny Jacek Orych, Pani Lidia Plachetko Kierownik Osrodka 
Pomocy Spolecznej w Markach, radny Tomasz Paciorek, Przewodnicz~cy Komisji Radoslaw 
Dec, radna Agnieszka Luzynska. 

Nastypnie glos zabrala Pani Malgorzata Lotarska Glowna Ksiygowa Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Markach, kt6ra poinformowala, iz osrodek bydzie musial wyst~pie 0 dodatkowe 
srodki finansowe z budzetu miasta. 
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Pani Kierownik Lidia Plachetko przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia 
podmiotu organizuj(}.cego pracy z rodzin(}. oraz dokonania zmian w statucie Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Markach. Druk nr 401. 

Pkt. 6. Rewitalizacja parku Briggsow. Sytuacja biezaca. 

Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej i 
Rolnictwa odni6s1 siy do koncepcji rewitalizacji parku Briggs6w informuj(}.c, iz rewitalizacja 
scisle wi(}.Ze siy ze sporym nakladem srodk6w finansowych oraz wycink(}. duzej ilosci drzew; 
w chwili obecnej prowadzona jest inwentaryzacja drzewostanu. 

W dyskusji udzial wziyli m.in.; radna Agnieszka Luzynska, Naczelnik Hubert Komorowski, 
radny J acek Orych. 

Pkt. 7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wvznaczenia podmiotu 
organizujacego prace z rodzina oraz dokonania zmian w statucie Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Markach. Druk nr 401. 

Przewodnicz(}.cy Komisji przypomnial, iz Pani Kierownik dokonala przedstawienia projektu 
uchwaly zawartego w druku nr 401 w pkt 5 porz(}.dku obrad. 

Projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia podmiotu organizuj(}.cego pracy z rodzin(}. oraz 
dokonania zmian w statucie Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach. Druk nr 401 stano wi 
zal(}.cznik nr 2. 

Przewodnicz(}.cy Komisji zarz(}.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartego w druku nr 401 . 

Glosowanie: 
za- 8 
przeciw- 0 
wstrzymalo siy- 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn(}. opiniy. 

Pkt.8. Wykorzystanie zasobow naturalnych dorzecza rzeki Czarnej. 

Radny Marek Szczepanowski zglosil swoje obawy zwi(}.Zane uregulowaniem oraz 
zanieczyszczaniem rzeki Czamej jak r6wniez poinformowal, iz uszkodzony jestjaz na rzece. 

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze rzeka nie pozostaje w zarz(}.dzie gminy; 
poinformowal, ze niedawno Wojew6dzki Zarz(}.d Melioracji i Urz(}.dzen Wodnych w 
Warszawie dokonal oczyszczenia koryta rzeki czamej z zalegaj(}.cych pni drzew. 

Pkt. 9. Sprawy rozne. 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz w zwi(}.zku z ogloszonym przetargiem na 
odbi6r odpad6w wplynylo duzo ofert; w chwili obecnej przetarg zostal zakonczony i trwa 
weryfikacja ofert. 
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Radna Agnieszka Luzynska zwr6cila uwagy, iz z jej inforrnacji wynika, ze do sieci kanalizacji 
przylllcza siy malo gospodarstw domowych; zdaniem radnej jezeli tendencja ta siy utrzyma 
gmina nie osillgnie planowanego efektu ekologicznego; radna Agnieszka Luzynska pytala 
Burrnistrza jakie miasto podejmuje kroki w celu zachycania ludzi do podlllczen kanalizacji. 

Przewodniczllcy Komisji wyrazil zainteresowanie terrninem ogloszenia konkursu "Marki w 
Zieleni". 

Radny Tomasz Paciorek w dyskusji poruszal kwestie dot. podlllczen do systemu kanalizacji. 

Radny Marek Szczepanowski poinforrnowal, iz zglosili siy do niego mieszkancy z inicjatywll, 
iz bydll zbierac podpisy aby miasto dla najbiedniejszych os6b finansowalo cieply posHek 
zimll· 

Pkt. 10. Zamkniecie posiedzenia. 

Przewodniczllcy Radoslaw Dec 0 godzinie 1745 zamknlll posiedzenie Komisji Zdrowia, 
Opieki ,Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska. 

Protokolowala; 
Anna Broma 
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Przewodniczllcy Komisji 
Radoslaw Dec 
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